

## News, Events & Publications

Dr. Katharina Weiner

### Publications

- Co-author (with Janet Butler, Susanne Mertens, Andreas Schulz), "[Handbuch des Vergaberechts](#)," 2nd edition, 2037 pages, CH. Beck, October 2017
- Contributor, "[German Renewable Energy Surcharge under EU Commission Scrutiny](#)," December 2013
- Co-author, "Chapter concerning EU and public procurement law provisions for offsets and subcontracting in the military and defense sector (Wettbewerb nach Innen – Abschottung nach Außen? Die europäische Verteidigungsbeschaffung im Spannungsfeld einer verstärkten Integration europäischer KMUs und einer reziprozitätsbedingten Exklusion von Bietern aus Drittstaaten) von Wietersheim (ed.)," Vergaben im Verteidigungs- und Sicherheitsbereich, Schriftenreihe forum vergabe, Bundesanzeiger Verlag, 119-135, ISBN 978-3-8462-0142-8, 2013
- Co-author, "Commentary of the public procurement provisions concerning subcontractors, evaluation of tenders, award criteria, abnormal low bids and legal protection in the military and defense sector: Dippel/Sterner/Zeiss (ed.)," Praxiskommentar Beschaffung im Verteidigungs- und Sicherheitsbereich, Bundesanzeiger Verlag, ISBN 978-3-89817-941-6, 2013
- Contributor, "[Compliance Kompakt](#)," December 2012
- Co-author, "[Higher State Court Limits Possibilities for Bidding Consortia Between Competitors](#)," March 2012
- Co-author, "[EU Commission Strengthens Meaning of Compliance Measures in Connection With Public Contracts](#)," March 2012
- Author, "Die Auswirkungen der Richtlinie 2009/81/EC auf die Vergabe von öffentlichen Aufträgen im Verteidigungsbereich und insbesondere Offsets," EWS, 2011
- Author, "Commentary of the public procurement provisions concerning the public health sector," Kompaktkommentar Vergaberecht, Werner Verlag, 2011
- Author, "Tender procedures and public private partnership for publicly owned German hospitals," Handbuch des Krankenhausrechts, Verlag CH Beck, 2010
- Co-author, "[Remedies and Public Procurement Laws in Europe](#)," January 2009